

## GMAC Open Letter to all buyers sourcing from Cambodia April 2020

This global pandemic Covid19 has brought chaos to all our lives and businesses. GMAC would like to issue an appeal to all buyers sourcing from Cambodia to work with us so that we can all tide over these difficult times:

All parties in the global apparel supply chain are feeling the extreme burden caused by Covid 19. However, manufacturers (factories) operate on razor-thin margins and have much less ability to shoulder such burden as compared to our customers ( buyers). The consequential burden faced by our workers who still need to put food on the table is enormous and extreme.

We urge you to honor the terms of your purchasing contracts and fulfill your obligations by taking delivery and pay us for goods already produced and goods currently in production. This will allow us to continue to provide work to our 750,000 workers and provide us the ability to pay our workers and ensure the livelihoods of millions of Cambodians.

We appeal to all buyers to uphold your corporate and social responsibilities to your suppliers as well as to the workers employed in our sector.

Together, we can surely overcome this pandemic and protect the lives of our workers and their families and ensure the survival of our businesses.

GMAC致所有柬埔寨纺织品买家的公开信  
2020年4月

新型冠状病毒Covid19给我们的生活和企业带来了混乱。GMAC向所有从柬埔寨采购纺织品的买家发出呼吁，与我们合作，以便我们共同度过难关：

全球服装供应链中的所有各方都感到由Covid 19造成的沉重负担。但是，与我们的客户（买方）相比，工厂的利润微薄，承受这种负担的能力要弱得多。我们的工人所面临的相应负担是巨大而极端的。

我们呼吁您尊重采购合同的条款，并通过提货来履行您的义务，并就已生产的货物和当前正在生产的货物向我们付款。这将使我们能够继续为我们的750,000名工人提供工作，并使我们有能力继续发工资，并确保数百万柬埔寨人的生计。

我们恳求所有买家对您的供应商以及我们工厂所有的工人承担企业和社会责任。

我们一定可以共同克服这一大流行病，保护工人及其家庭的生命，并确保企业的生存

。